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Č. j. 537-6142/2025 

Z á p i s n i c a 

Z 20. zasadnutia Mestského zastupiteľstva (MSZ) v Sliači konaného 

dňa 27. 03. 2025 

I. Záhlavie 

Miesto   :  Zasadacia miestnosť pri MsÚ 

Primátor  :  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová 

Zás. primátora  :  Ing. Ján Belička 

Prednosta úradu :  Ing. Dušan Hruška 

Poslanci  :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program 

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení  

5. Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač  

6. Vecné bremená  

6.1. Vecné bremeno SPP  

6.2. Vecné bremeno KLM  

7. Schválenie názvov ulíc - Slnečnice  

8. Havarijné stavy  

9. Rozpočtové opatrenia  

10. Zámer mesta o zapojenie sa do projektov  

11. Zriadenie Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač  

12. ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2  

13. Dodatok č. 11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11  

14. Správy o kontrolnej činnosti HKM  

15. Slovo pre verejnosť  

16. Rôzne  

17. Informácie primátorky  

18. Interpelácie poslancov  

19. Odpovede na interpelácie poslancov  

20. Záver 
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II. Záznam priebehu rokovania 

 

BOD 1 

Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

Rokovanie 20. zasadnutia mestského zastupiteľstva otvorila a viedla primátorka mesta 

Ľubica Balgová, ktorá privítala všetkých prítomných. Skonštatovala, že MsZ bolo zvolané 

v zmysle zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Skonštatovala, že MsZ 

bolo zvolané pozvánkou zaslanou poslancom mailom, aj pozvánkou zverejnenou na webovej 

stránke mesta.  

Pani primátorka skonštatovala, že MsZ je uznášania schopné, prítomní boli 7 poslanci. 

Za zapisovateľku zápisnice primátorka určila p. Natáliu Borgulovú – zamestnankyňu 

MsÚ Sliač, za overovateľov zápisnice určila poslancov pána Bakšu a pána Urbanca. 

BOD 2 

Voľba návrhovej komisie 

 Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci pán Vladimír Belička a pán Ondrej 

Láskavý. 

BOD 3 

Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 Pani primátorka navrhla doplniť bod č. 15 „FIN.M.O.S, a.s.“. 

 Pán poslanec Ambrózy sa dostavil. Prítomných je 8 poslancov.  

 Prezentovaných bolo 7 poslancov, pán poslanec Ing. J. Belička sa neprezentoval. 

  

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení  

5. Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač  

6. Vecné bremená  

6.1. Vecné bremeno SPP  

6.2. Vecné bremeno KLM  

7. Schválenie názvov ulíc - Slnečnice  

8. Havarijné stavy  

9. Rozpočtové opatrenia  

10. Zámer mesta o zapojenie sa do projektov  

11. Zriadenie Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač  
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12. ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2  

13. Dodatok č. 11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11  

14. Správy o kontrolnej činnosti HKM  

15. FIN.M.O.S, a.s. 

16. Slovo pre verejnosť  

17. Rôzne  

18. Informácie primátorky  

19. Interpelácie poslancov  

20. Odpovede na interpelácie poslancov  

21. Záver 

 

BOD 4 

Správa o plnení uznesení  

Dôvodovú správu predložil prednosta MsÚ Sliač. Vyhodnotil uznesenia z 

predchádzajúcich zastupiteľstiev. 

Pán poslanec Láskavý sa opýtal na uznesenie FIN.M.O.S, že je ešte stále v plnení. 

Prednosta MsÚ Ing. Hruška uviedol, že uznesenia sú ešte stále platné do doby kým nie 

sú zrušené a rušiť sa budú práve na tomto MsZ v bode č. 15.  

BOD 5 

Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že Mesto Sliač potrebuje 

rekonštruovať chodníky v rámci celého mesta. Vzhľadom na potrebu riešiť nielen funkčnosť 

chodníkov, ale aj estetické riešenie, navrhuje mesto prijať jednotný manuál na výzor chodníkov 

v meste Sliač – uznesenie definujúce postup rekonštrukcie chodníkov. 

Pán poslanec Láskavý navrhol, aby bol vypracovaný technický nákres, ktorý bude 

obsahovať rezy a v ktorom budú jednotlivé prvky detailne znázornené. Uviedol, že tento návrh 

podporí, nakoľko ho považuje za vhodnú šablónu aj do budúcnosti, najmä v súvislosti s 

riešením parkovacích miest. Zdôraznil, že ide o aktuálnu tému na území mesta Sliač, kde čoraz 

častejšie dochádza k situáciám, že si obyvatelia pred rodinnými domami svojpomocne 

zhotovujú chodníky a parkovacie plochy. Pri tom využívajú rôzne typy dlažieb – niektorí 

použijú obrubníky, iní nie. Predmetný dokument by v budúcnosti mohol slúžiť ako podklad pre 

účely kontroly. 

Pán poslanec Zemko uviedol, že je potrebné jasne definovať, ktoré chodníky sa budú 

rekonštruovať zámkovou dlažbou a ktoré nie. Ako príklad uviedol Rybársku ulicu, ktorá má 

vstupný a zadný trakt. V zadnom trakte sa nachádzajú metrové chodníky s väčšou dĺžkou, 
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pričom si nevie predstaviť, že by sa na tieto chodníky použila zámková dlažba. Upozornil, že v 

prípade schválenia tohto bodu by sa aj tieto chodníky museli rekonštruovať v súlade s ním. 

BOD 6.1 

Vecné bremená  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že spoločnosť SPP – 

distribúcia požiadala mesto o uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena na dobu neurčitú. 

Návrh bol prerokovaný na stavebnej a finančnej komisii. Stavebná komisia odporučila zriadiť 

vecné bremeno bezodplatne. Finančná komisia skonštatovala, že finančné aspekty nepatria do 

kompetencie stavebnej komisie, a odporučila zriadiť vecné bremeno za odplatu 16 €/m², v 

súlade s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta. Vecné bremeno 

súvisí s rekonštrukciou plynovodov na uliciach Záhorského a Tajovského. Nové trasovanie 

plynárenského zariadenia má za cieľ umožniť jeho obsluhu bez nutnosti vstupu na súkromné 

pozemky. V súčasnosti sú rozvody vedené v častiach pozemkov obyvateľov, kde sa nachádzajú 

predzáhradky. Navrhované riešenie by v budúcnosti eliminovalo potrebu ich rozkopávania pri 

prípadných opravách. 

BOD 6.2 

Vecné bremená  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že spoločnosť KLM požiadala 

mesto o uzavretie zmluvy o zriadení vecného bremena na dobu neurčitú, bezodplatne. 

Navrhovaným vecným bremenom bude zaťažený pozemok registra „C“ parcela č. 636/3, ktorý 

je vo vlastníctve Slovenskej republiky a v správe Slovenského vodohospodárskeho podniku, š. 

p., podľa zákona č. 111/1990 Zb. o štátnom podniku. Zriadenie vecného bremena sa navrhuje 

z dôvodu existencie oprávnenej stavby na predmetnom pozemku, pričom Slovenský 

vodohospodársky podnik vystupuje ako povinný z vecného bremena. 

BOD 7 

Schválenie názvov ulíc - Slnečnice  

Primátorka mesta predniesla dôvodovú správu, v ktorej uviedla, že mesto sa pri 

pomenúvaní ulíc a iných verejných priestranstiev riadi platnými právnymi predpismi. V lokalite 

Hájniky – časť Slnečnica vznikli tri nové ulice, na ktorých sa postupne vydávajú stavebné 

povolenia. Pre účely vydania kolaudačného rozhodnutia je potrebné, aby boli jednotlivým 

stavbám pridelené súpisné čísla a aby boli situované na riadne označenej ulici. Komisia kultúry, 
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vzdelávania, mládeže a športu navrhla pomenovanie ulíc v danej lokalite podľa názvov kvetov, 

a to konkrétne: Ulica Slnečnicová, Ulica Narcisová, Ulica Tulipánová a Ulica Kvetová. V tejto 

súvislosti bola zverejnená anketa na sociálnej sieti Facebook, kde mali občania možnosť 

hlasovať za uvedené návrhy a zároveň navrhovať aj vlastné názvy ulíc. Výsledky ankety boli 

nasledovné: Ulica Slnečnicová – 26 % hlasov, Ulica Tulipánová – 17 % hlasov, Ulica Púpavová 

(navrhnutá občanmi) – 10 % hlasov. Na základe uvedeného sa navrhujú názvy 

novovzniknutých ulíc v lokalite Hájniky – Slnečnica nasledovne: Ulica Slnečnicová, Ulica 

Púpavová a Ulica Tulipánová. 

BOD 8 

Havarijne stavy 

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta. Uviedla, že boli identifikované tri 

havarijné stavy, ktoré je potrebné bezodkladne riešiť: 

1. Havarijný stav vykurovacieho systému v športovej hale, 

2. Havarijný stav šatní hostí v areáli futbalového ihriska, 

3. Havarijný stav týkajúci sa kvality vody v mestskej časti Sampor, ktorý je dlhodobým a 

závažným problémom. 

Primátorka zdôraznila, že odstránenie týchto havarijných stavov je nevyhnutné. 

Vyhlásenie havarijných stavov má za cieľ urýchliť proces opráv poškodeného, pokazeného 

alebo nefunkčného majetku. Odhadované náklady na odstránenie jednotlivých stavov sú 

nasledovné: 

 Športová hala (vykurovací systém): cca 111 000 €, 

 Šatne hostí na futbalovom ihrisku: cca 4 900 €, 

 Voda v Sampore: cca 34 000 €. 

O uvedených skutočnostiach boli informovaní členovia Komisie finančnej, správy 

mestského majetku a rozvojových projektov na ostatnom zasadnutí, ako aj poslanci mesta na 

pracovnom stretnutí. 

Pán poslanec Láskavý uviedol, že z dlhodobého hľadiska nevidí perspektívu, aby 

mestská časť Sampor fungovala na filtroch. Navrhol, aby sa v dlhodobom horizonte začala 

komunikácia so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou s cieľom zabezpečiť privedenie 
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pitného vodovodu do tejto mestskej časti. Zdôraznil, že prístup k pitnej vode by mal mať každý 

obyvateľ. Zároveň sa opýtal, kedy bude realizované odstránenie havarijného stavu v Sampore. 

Pani primátorka uviedla, že čo najskôr.  

BOD 9 

Rozpočtové opatrenia  

Dôvodovú správu k uvedenému bodu predniesla primátorka mesta. Informovala 

prítomných, že v rámci bodu č. 9 sa predkladajú viaceré rozpočtové opatrenia: 

1. Rozpočtové opatrenie Mestského kultúrneho strediska (MSKS):  

Ide o rozpočtové opatrenie č. 1/2025, ktoré sa týka vlastných príjmov MSKS z roku 

2024. Na základe tohto opatrenia sa do príjmovej časti rozpočtu MSKS zapracúvajú 

zostatky vlastných príjmov z predchádzajúceho roka. 

2. Rozpočtové opatrenie Materskej školy SNP: 

Primátorka informovala o pracovnom úraze, ku ktorému došlo v uvedenej materskej 

škole, a o následnom udelení pokuty zo strany poisťovne. Uvedené opatrenie 

zabezpečuje úpravu rozpočtu v súvislosti s touto udalosťou. 

3. Rozpočtové opatrenie Materskej školy J. Cikkera:  

4. V rámci príjmov materskej školy bolo zistené, že neboli zahrnuté dodatočné príjmy vo 

výške 21 409,52 €, ktoré boli prijaté v decembri a prevyšovali pôvodné očakávania. 

Rozpočtové opatrenie zabezpečuje ich zapracovanie do rozpočtu. 

5. Rozpočtové opatrenie ZŠ 

6. Rozpočtové opatrenie mesta:  

Posledné predložené rozpočtové opatrenie sa týka úprav v rozpočte mesta. Podrobnosti 

budú uvedené v prílohách k rozpočtovým opatreniam. 

BOD 10 

Zámer mesta o zapojenie sa do projektov  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta, ktorá informovala, že predmetom 

rokovania je projekt rekonštrukcie sobášnej siene. Uviedla, že sobášna sieň je monumentálne 

architektonické dielo s výbornou akustikou, avšak jej technický stav je nevyhovujúci, a preto 

je nevyhnutná jej rekonštrukcia. V súčasnosti je vypracovaný projekt na zvýšenie energetickej 
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efektívnosti budovy. Primátorka pripomenula, že do roku 2030 je zo zákona povinnosť 

zabezpečiť energetickú efektívnosť najenergetickejšie náročných budov, medzi ktoré patrí aj 

sobášna sieň. Aktuálne bola vyhlásená výzva z Envirofondu, v rámci ktorej je možné získať 

finančné prostriedky vo výške viac ako 1 milión eur na jeden projekt. Mesto má v úmysle 

uchádzať sa o túto výzvu. Žiadosť musí byť podaná do 30. apríla, pričom v súčasnosti prebieha 

verejné obstarávanie. Mesto plánuje podať projekt so spolufinancovaním vo výške 5 %. 

Primátorka stručne opísala, ako by mala prebiehať samotná rekonštrukcia. 

K danému bodu prebehla diskusia, v ktorej vyjadrili svoj názor: 

 Pán poslanec Láskavý, ktorý sa opýtal na cenu projektovej dokumentácie a poukázal na 

to, že dokumentácia už bola podľa jeho vedomostí vypracovaná. Vyjadril pochybnosti 

nad potrebou novej dokumentácie a oznámil, že za návrh hlasovať nebude. 

 Pán poslanec Gabaš, ktorý sa zapojil do diskusie, projekt podporil.   

 Pán poslanec Urbanec, ktorý taktiež vyjadril svoj názor k projektu. 

 Pán poslanec Bakša navrhol, aby na každom zasadnutí zastupiteľstva bol predkladaný 

súhrn všetkých aktuálnych projektov mesta. Zároveň pochválil spracovanie projektu 

hasičskej zbrojnice, no vyjadril nespokojnosť s nedostatočnými podkladmi k projektu 

sobášnej siene. 

BOD 11 

Zriadenie Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta a informovala, že Základná umelecká 

škola dlhodobo zápasí s nedostatkom priestorov. Triedy sú malé a výučba teórie prebieha 

spoločne pre všetky ročníky, čo si vyžaduje väčší priestor pre efektívne vyučovanie. Z 

uvedeného dôvodu má Základná umelecká škola záujem zriadiť elokované pracovisko – jednu 

triedu v priestoroch Základnej školy. Primátorka zároveň uviedla, že so zriadením elokovaného 

pracoviska nie sú spojené žiadne dodatočné výdavky z rozpočtu mesta. 

BOD 12 

ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta, ktorá informovala, že pán Trebuľa sa 

obrátil na mesto so žiadosťou o udelenie súhlasu na obstaranie zmien a doplnkov Územného 

plánu zóny (ÚPN-CMZ) Sliač. Mesto súhlasí s obstaraním zmien a doplnkov – Dodatku č. 2 k 
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Centrálnej mestskej zóne (CMZ), v súlade so žiadosťou pána Trebuľu, za podmienky, že 

žiadateľ uhradí všetky náklady spojené s ich obstaraním. 

Pán poslanec Zemko uviedol, že Stavebná komisia odporúča udeliť súhlas na obstaranie 

zmien, za predpokladu, že zapracuje všetky návrhy zmien v textovej forme. 

K danému bodu prebehla diskusia. Unesenie nebolo schválene.  

BOD 13 

Dodatok č. 11 VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11  

Dôvodovú správu predniesla primátorka mesta Sliač. Uviedla, že dodatok č. 11 bol 

schválený dňa 24. 09. 2024. Dodatok bol schválený so zmenami, ktoré požadoval investor, a 

následne bol zaslaný na úrad územného plánovania. Tento úrad dokument vrátil s tým, že došlo 

k nesprávnej aplikácii postupu, a preto je potrebné celý proces zopakovať. Znamená to, že 

zmeny a doplnky územného plánu boli opätovne vyvesené na úradnej tabuli. V stanovenej 

lehote neprišli žiadne pripomienky ani dodatky. Dodatky boli vyvesené v pôvodnom znení – 

ide o dodatok č. 11, ktorý sa týka oblasti Trebuľa a v dvoch bodoch sa zaoberá aj časťou 

Rybárska. Na základe predchádzajúcej komunikácie, že niektoré časti tam nemajú byť, boli z 

návrhu vylúčené a dodatky boli vyvesené už so zmenou. Proces však musí prebiehať v súlade 

s legislatívou, teda pôvodná verzia musí byť ešte zverejnená v rámci pripomienkového konania, 

prípadne môže byť pripomienka uplatnená priamo na zasadnutí mestského zastupiteľstva, kde 

sa následne môže vykonať oprava a dokument sa odošle späť. Zmeny a doplnky č. 11 boli teda 

vyvesené v pôvodnom znení. 

Pán poslanec Zemko uviedol, že je potrebné vylúčiť časť, ktorá sa týka zmien v 

územnom pláne v katastrálnom území Rybáre. Navrhol vypustiť podkapitoly 11.2.1 a 11.2.3, 

ktoré sú uvedené v prílohe záväznej časti k schválenému územnému plánu mesta Sliač. Tieto 

podkapitoly sa majú vypustiť z prílohy č. 1. 

Pani primátorka ďalej uviedla, že na základe podnetu pána poslanca Zemka sa v uznesení v 

časti IV. (rímska štvorka) v návrhu územného plánu mesta Sliač – Zmeny a doplnky č. 11 – 

vypúšťajú z bodu 20B podkapitoly 11.2.1 a 11.2.3. 
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BOD 14 

Správy o kontrolnej činnosti HKM  

Dôvodovú správu predložil hlavný kontrolór mesta Sliač. Uviedol, že materiály boli 

poslancom doručené vopred. Informoval, že úloha týkajúca sa kontroly zadania rozpočtu do 

systému RISAM bola vykonaná a neboli zistené žiadne nedostatky. Ďalej informoval o 

ukončení kontroly v Mestskom kultúrnom stredisku. Nedostatky, ktoré boli počas kontroly 

zistené, boli odstránené. Upozornil, že Mestské kultúrne stredisko nemôže vykonávať presuny 

v rámci svojho rozpočtu bez predchádzajúceho súhlasu mestského zastupiteľstva. Doplnil, že 

niektoré nedostatky boli počas kontroly vysvetlené, avšak niektoré sa nedajú spätne upraviť. 

Rovnaký typ pochybenia zistil aj pri kontrole v materskej škole. Uviedol, že nedostatky v 

zverejňovaní boli počas kontroly odstránené. 

Pani primátorka doplnila, že mesto bolo s výsledkami kontroly oboznámené. Pre 

krátkosť času však zatiaľ nebola pripravená zmena zriaďovacej listiny ani aktualizácia hodnoty 

majetku. Tieto úpravy budú predložené na nasledujúce zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

BOD 15 

FIN.M.O.S, a.s. 

Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. Uviedla, že problematika spoločnosti 

FIN MOS sa ťahá už dlhé roky a je potrebné ju ukončiť. Mesto sa v tejto veci obrátilo na 

advokátsku kanceláriu, ktorá vykonala analýzu a rešerš vlastníctva majetku zo strany mesta. Na 

základe toho poskytla mestu odporúčania a návrh ďalšieho postupu. V predloženom uznesení 

sa navrhuje zrušiť pôvodné uznesenie a zároveň schváliť nové, ktoré umožní obnovenie 

rokovaní so spoločnosťou FIN MOS. Mesto plánuje kontaktovať spoločnosť FIN MOS s 

požiadavkou na ukončenie vzájomného vzťahu k 30. 06. 2025. 

BOD 16 

Slovo pre verejnosť 

Občan mesta Sliač, Ing. Dunčko, vystúpil v diskusii k všeobecne záväznému nariadeniu 

(VZN) o parkovaní. Vyjadril svoj nesúhlas s aktuálnym znením VZN, ktoré označil za 

„príšerné“. Uviedol, že v prípade, ak nedôjde k jeho úprave, podá podnet na prokuratúru. 

Na jeho vyjadrenie reagovala pani primátorka, ktorá informovala, že uvedené VZN už 

bolo dvakrát predmetom preskúmania na prokuratúre. Ďalej uviedla, že pôvodne bol na mesiac 
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marec plánovaný dodatok k tomuto VZN, avšak vzhľadom na prebiehajúce posudzovanie 

prokuratúrou sa jeho prijatie považovalo za neúčelné, keďže nie je známy výsledok konania. 

Pán Dunčko ďalej uviedol, že v štvrti, v ktorej býva, je podľa neho parkovacia karta 

bezpredmetná, keďže v danej lokalite nie sú vyhradené parkovacie miesta. Zdôraznil, že podľa 

platnej legislatívy sa na uliciach Tajovského, Hviezdoslavova, Družstevná a iných v okolí 

parkovať nesmie, a to ani v prípade, že občan má rezidentskú parkovaciu kartu. V tejto 

súvislosti sa opýtal, aký význam má dopravná značka označujúca rezidentské parkovanie v tejto 

štvrti. 

Pani primátorka odpovedala, že v danej časti mesta sa nachádzajú aj bytové domy. Ak 

by sa značka rezidentského parkovania v tejto lokalite nezriadila, mohlo by dôjsť k situácii, že 

obyvatelia bytových domov by začali parkovať pred rodinnými domami, čím by vznikli ďalšie 

komplikácie. Zároveň uviedla, že účelom predmetného VZN bolo predovšetkým získať prehľad 

o počte vozidiel s trvalým pobytom na území mesta Sliač, ktoré potrebujú parkovať mimo 

svojich pozemkov. Išlo o prvotný krok v procese riešenia parkovacej politiky. V ďalšej fáze sa 

plánuje riešiť situácia obyvateľov, ktorí žijú v týchto štvrtiach. Pani primátorka pripustila, že je 

možné, že niektoré z uvedených ulíc v budúcnosti nebudú zahrnuté do systému rezidentského 

parkovania, čo však bude závisieť od ďalšieho vývoja a aktualizácie VZN. 

Pán poslanec Láskavý uviedol, že na tomto zasadnutí mestského zastupiteľstva sa mala 

riešiť aj grafická úprava časti VZN, s cieľom jej zlepšenia a sprehľadnenia. Z dôvodu, že sa 

však stále čaká na vyjadrenie prokuratúry k obsahu VZN, sa pristúpi k jeho novelizácii vrátane 

grafickej časti až po ukončení konania a obdržaní stanoviska zo strany prokuratúry. 

BOD 17  

Rôzne 

Pani primátorka uviedla, že v bode Rôzne boli doplnené aktuálne informácie, ktoré sa 

skompletizovali počas dnešného dňa. Zo stavebného úradu boli doručené nové podklady. 

Informovala, že od 1. apríla 2025 nadobudol účinnosť nový stavebný zákon, podľa ktorého 

musí mať každý stavebný úrad minimálne dvoch zamestnancov. Túto skutočnosť sa rozhodli 

využiť niektoré obce, ktoré majú záujem odčleniť sa od spoločného stavebného úradu. Dnes 

bol doručený dodatok č. 17 k Zmluve o zriadení spoločného stavebného úradu, podľa ktorého 

k 1. máju 2025 zo spoločného úradu vystupujú tri obce: Vígľaš, Zvolenská Slatina a Očová. 
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Pán poslanec Zemko informoval, že prišla požiadavka od občanov na zmenu územného 

plánu v lokalite pri potoku Kopanica – Trebuľa. Táto časť je v súčasnosti vedená ako 

poľnohospodárska pôda, nie je určená na výstavbu. Uviedol, že komisia ani mesto túto zmenu 

neodporúčajú. 

Pani primátorka uviedla, že bola vznesená požiadavka na zriadenie komisie. Pán 

poslanec Gabaš doplnil, že tejto téme sa už venovali na predchádzajúcom zasadnutí, kde aj 

zdôvodnil svoj návrh na zriadenie dočasnej komisie. 

Pán poslanec Bakša požiadal, aby Technické služby odstránili zeleň za panelákom na 

Rybárskej ulici. Zároveň upozornil na potrebu vyriešiť zmluvný vzťah medzi mestom a 

futbalovým klubom. 

Pán poslanec Urbanec informoval o sťažnostiach občanov na skejtpark, kde sa 

nachádzajú nebezpečné prvky – najmä trčiace klince. Uviedol, že ide o vážne ohrozenie 

bezpečnosti a je nevyhnutné situáciu urgentne riešiť. 

Pán poslanec Láskavý upozornil na zmenu času, a požiadal, aby sa tomu prispôsobil čas 

zapínania a vypínania verejného osvetlenia. 

BOD 18 

Informácie primátorky  

Pani primátorka informovala poslancov o nástupe novej zamestnankyne mesta pre 

oblasť životného prostredia, ktorá pravdepodobne bude tajomníčkou stavebnej komisie. 

K problematike skejtparku uviedla, že ide o dlhodobo riešený problém, ktorý má dve 

strany. Na jednej strane sú deti, ktoré skejtpark aktívne využívajú a denne ju kontaktujú s 

požiadavkami na nové prvky a vybavenie. Vysvetlila im, že zriadenie nových prvkov nie je 

jednoduché a zároveň ich upozornila, aby v areáli neudržiavali neporiadok. Dosky skejtparku 

boli už dvakrát vymenené, pričom sa ukázalo, že je rozdiel v opotrebení pri používaní 

skejtbordov a kolobežiek – práve kolobežky spôsobujú rýchlejšie poškodenie. Zákaz ich 

používania však nie je možné efektívne zabezpečiť. Mesto aktuálne zisťuje možnosti výstavby 

betónového skejtparku, vrátane dostupnosti vhodných pozemkov a technických podmienok. 

Technické služby pravidelne odstraňujú neporiadok, no deti si ho opakovane nanášajú späť. Sú 

však upozorňované, že je to nebezpečné a nemajú povolenie stavať vlastné prvky. 
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K projektu R2 (rýchlostná cesta) pani primátorka uviedla, že mesto má informácie len 

z médií. 

Ďalej informovala o problematike mestského rozhlasu. Obyvatelia sú v tejto otázke 

rozdelení – časť si rozhlas želá, iná ho odmieta. Mesto v súčasnosti komunikuje s občanmi 

viacerými kanálmi: SMS správami, platformou Rozana, systémom Munipolis a emailmi. Občas 

sa vyskytujú sťažnosti, že oznamy hlásené v rozhlase nie sú zverejnené v Rozane, avšak každý 

oznam je v Rozane publikovaný raz, zatiaľ čo v rozhlase sa oznamy opakujú dvakrát. Mesto 

plánuje vyžiadať cenovú ponuku na opravu rozhlasu, ale v nových lokalitách sa rozhlas 

budovať nebude. 

K prebiehajúcim projektom: 

 Autobusový projekt – aktuálne prebieha verejné obstarávanie. 

 Mestský dom – projekt je vo fáze, kedy sa dopĺňajú parametre na základe požiadaviek. 

 Zberný dvor – mesto je zapojené do výzvy. 

 Výzva na vojnové hroby – mesto sa plánuje zapojiť. 

 Strecha kultúrneho domu – mesto sa pripravuje zapojiť do výzvy. 

 Ihrisko na Rybárskej ulici – plánovaná účasť vo výzve. 

 Dopravné značenie – aktuálne sa maľujú čiary na uliciach Jarná a Partizánska. 

BOD 19 

Interpelácie poslancov  

Pán poslanec Bakša sa zaujímal o projekt Rybárskej ulice. Požiadal, aby písomne dostal 

informáciu, ktorá škola bude na projekte participovať a aký je časový harmonogram realizácie. 

Pán prednosta reagoval, že v budúcom týždni dôjde k podpisu memoranda o spolupráci. 

Po jeho podpise bude memorandum zverejnené a sprístupnené poslancom na nahliadnutie. 

Memorandum bude podpísané v apríli, pričom v máji by sa malo uskutočniť úvodné pracovné 

stretnutie, na ktorom sa predstaví koncept spolupráce. Počas letných prázdnin by sa študenti 

mali venovať príprave ročníkových prác, pričom od septembra 2025 by mali začať pracovať na 

konkrétnych zadaniach. Ak sa všetky kroky podaria realizovať podľa plánu, v letných 

mesiacoch by mali študenti absolvovať tzv. „kemp“ na mieste. 

Uvedené aktivity prebiehajú v dvoch fázach: 



13 
 

1. Dobrovoľná fáza, kde sa bude tvoriť, kresliť a pripravovať návrhy – ide o voľnú aktivitu. 

2. Zadaná fáza, v ktorej budú študenti na projekte pracovať ako na ročníkovej práci. 

Výsledné výstupy budú slúžiť ako podklad pre ďalšie rozhodnutia, no ich využitie 

zostáva v kompetencii mesta. 

Pán poslanec Bakša zároveň upozornil, že by sa malo zvážiť, či by sa chodníky na 

Rybárskej ulici nemohli opraviť skôr, ešte pred realizáciou študentského projektu. 

Pán poslanec Urbanec požiadal, aby na najbližšie mestské zastupiteľstvo bola pripravená 

komplexná informácia o parkovacej politike mesta. Cieľom je, aby mali poslanci k dispozícii 

základné údaje, ako napríklad: 

 počet navýšení trvalých pobytov z dôvodu parkovacej politiky, 

 počet vydaných rezidentských a návštevníckych parkovacích kariet, 

 vyčíslenie nákladov a výnosov súvisiacich s parkovacou politikou, 

 investície a návratnosť finančných prostriedkov vynaložených na zavedenie systému. 

Pani primátorka informovala, že aktuálne je vydaných 1427 parkovacích kariet, z toho: 

 895 rezidentských kariet, 

 532 návštevníckych kariet. 

Z toho vyplýva, že v priebehu týždňa reálne parkuje v meste približne 895 vozidiel s 

rezidentskou kartou. 

Pán poslanec Ján Belička sa zaujímal, či sa plánuje ďalší postup v projekte závlahy 

ihriska, a požiadal o informáciu k tejto téme. 

BOD 20 

Odpovede na interpelácie poslancov  

Pani primátorka reagovala na interpeláciu z predchádzajúceho zasadnutia, ktorá sa 

týkala nezverejnenia Zásad odmeňovania poslancov. Uviedla, že Zásady odmeňovania sú 

zverejnené na webovej stránke mesta, v časti Samospráva – Mestské zastupiteľstvo. V tejto časti 

je zverejnený aj plán zasadnutí. Zároveň informovala, že hlavný kontrolór má na webovej 

stránke samostatnú záložku. Čo sa aktuálne dalo, bolo na stránku doplnené a v dohľadnej dobe 

budú doplnené aj ďalšie informácie. 
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BOD 21 

Záver 

Pani primátorka poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí mestského zastupiteľstva 

a informovala, že najbližšie plánované zasadnutie sa uskutoční 19. júna 2025.   

III. ZÁZNAM O ROZHODOVANÍ 

BOD 2  Voľba návrhovej komisie  

Uznesenie číslo      1/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

p. Ing. Vladimíra Beličku a Ondreja Laskavého za členov návrhovej komisie. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:7 ( Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Za: 5 ( 

Bakša, Belička J., Gabaš, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 2 ( Belička V., Láskavý), Nehlasovali: 0   

BOD 3  Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Uznesenie číslo       2/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

program 20. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, predložený Ing., Mgr., et Mgr. Ľubicou Balgovou, primátorkou mesta Sliač a to 

nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 4.Správa 

o plnení uznesení 5.Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač 6.Vecné bremená 6.1. Vecné 

bremeno SPP 6.2. Vecné bremeno KLM 7.Schválenie názvov ulíc – Slnečnice 8.Havarijné stavy 

9.Rozpočtové opatrenia 10.Zámer mesta o zapojenie sa do projektov 11.Zriadenie Elokovaného 

pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač 12.ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2 13.Dodatok č. 11 

VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11 14.Správy o kontrolnej činnosti 

HKM 15.Slovo pre verejnosť 16.Rôzne 17.Informácie primátorky 18.Interpelácie poslancov 

19.Odpovede na interpelácie poslancov 20.Záver 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo     3/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

program 20. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov doplnený podľa pozmeňujúcich návrhov nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2.Voľba návrhovej komisie 3.Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 4.Správa 

o plnení uznesení 5.Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač 6.Vecné bremená 6.1. Vecné 
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bremeno SPP 6.2. Vecné bremeno KLM 7.Schválenie názvov ulíc – Slnečnice 8.Havarijné stavy 

9.Rozpočtové opatrenia 10.Zámer mesta o zapojenie sa do projektov 11.Zriadenie Elokovaného 

pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač 12.ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2 13.Dodatok č. 11 

VZN č.25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD č.11 14.Správy o kontrolnej činnosti 

HKM 15.FIN.M.O.S., a.s. 16.Slovo pre verejnosť 17.Rôzne 18.Informácie primátorky 19.Interpelácie 

poslancov 20.Odpovede na interpelácie poslancov 21.Záver   

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 7 ( Ambrózy, Bakša, Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali:1 (Belička J.) 

BOD 4 Správa o plnení uznesení 

Uznesenie číslo  4/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači  

berie na vedomie Správu o plnení uznesení 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne:Počet poslancov 

MsZ:11 Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko)                            

Za: 7 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 ( Laskavý), 

Nehlasovali: 0 

BOD 5 Pravidlá realizácie výstavby chodníkov v meste Sliač 

Uznesenie číslo   5/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

1.pri výstavbe nových chodníkov, rekonštrukcii chodníkov alebo pri výmene a realizácii inžinierskych 

sietí v chodníkoch úpravu chodníkov realizovať:a)zloženie chodníka popri miestnych komunikáciách: 

o štrkový podsyp priemer (frakcia)  0-32 mm resp. 0-63 mm hr. 20 cm  
o štrkové lôžko priem.  (frakcia) 4-8 mm hr. 4cm 
o zámková dlažba 20/10/6 sivá/červená; 

b)spádovanie chodníka v 2% spáde smerom ku komunikácii v mieste existujúcich vjazdov zámkovou 

dlažbou hrúbky 80 mm typ „Klasik“ 

c)napojenie chodníka na komunikáciu zošikmiť chodník smerom ku komunikácii s úpravou povrchu 

pre pohybovo hendikepovaných (reliéfna dlažba); 

d)zloženie prejazdného chodníka (pri vstupe do objektov): 

o  štrkový podsyp priem. (frakcia)  0-63 mm hr. 15cm 
o  CBGM 8/10 (suchý betón)   hr 10 cm 
o  štrkové lôžko priem. (frakcia)  4-8 hr. 4 cm 
o  zámková dlažba 20/10/6 sivá 

2.vypracovanie technickej dokumentácie (tech. výkresu) s príslušnými rezmi 

 Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 
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Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 7 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec ), Proti:0, Zdržali sa: 1( Zemko), 

Nehlasovali: 0 

BOD 6.1. Vecné bremeno SPP 

Uznesenie číslo  6/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena in personam (odplatne 16€/m) na 

dobu neurčitú medzi SPP - distribúcia, a. s. Plátennícka 19013/2, 821 09 Bratislava (Oprávnený 

z vecného bremena) a Mestom Sliač, Letecká 1, Sliač (Povinný z vecného bremena) spočívajúceho 

v práve uloženia inžinierskych sietí pre stavbu „Rekonštrukcia plynovodov Záhorského, Tajovského UO 

02115“ v rozsahu porealizačného zamerania inžinierskych sietí geometrickým plánom a to :a) zriadenie 

a uloženie plynárenských zariadení distribučnej siete, vrátane rozvodov plynových vedení a prípojok a 

iných stavieb súvisiacich a potrebných na ich prevádzku vybudovaných v rámci stavby „Rekonštrukcia 

plynovodov Záhorského , Tajovského UO 02115“; b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 

rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek  iné stavebné úpravy stavby a jej odstránenie;  c) vstup, 

prechod peši a prejazd motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi a 

mechanizmami budúcim oprávneným za účelom výkonu povolenej činnosti a činností uvedených v 

písm. a) a b); d) nútené obmedzenie užívania budúcich zaťažených nehnuteľností v ochrannom pásme 

plynárenských zariadení v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. o energetike a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov (ďalej len ako „zákon č. 251/2012 Z. z.") a v súlade s príslušnou STN; 

a v povinnosti Povinného z vecného bremena toto právo Oprávneného z vecného bremena strpieť, na 

pozemku zapísanom Okresným úradom Zvolen, katastrálnym odborom, na liste vlastníctve č. 877, ako 

pozemok registra „C“ na katastrálnej mape č. 852/17 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Rybáre, obec Sliač, okres Zvolen a EKN 1813/1 na liste 

vlastníctva č.1246. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11 Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), 

Za: 8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 6.2 Vecné bremeno KLM 

Uznesenie číslo  7/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Zmluvu o zriadení vecného bremena in personam a na dobu neurčitú, medzi Slovenskou republikou, 

v mene ktorej koná Slovenský vodohospodársky podnik, štátny podnik, Karloveská 2, Bratislava 

(Povinný z vecného bremena), KLM Sliač, s. r. o., Nám. SNP 11, Zvolen (investor) a Mestom Sliač, 

Letecká 1, Sliač (Oprávnený z vecného bremena) na pozemku vo vlastníctve Slovenskej republiky, 

v zmysle zákona č. 111/1990 Zb. o štátnom podniku v správe Slovenského vodohospodárskeho 

podniku, š. p., Karloveská 2, Bratislava, Povinného z vecného bremena, zapísanom Okresným úradom 

Zvolen, katastrálnym odborom, na liste vlastníctve č. 798, ako pozemok registra „C“ na katastrálnej 

mape č. 636/3 druh pozemku vodná plocha o výmere 99 340 m2 nachádzajúceho sa v katastrálnom 

území Hájniky, obec Sliač, okres Zvolen spočívajúceho v povinnosti Povinného z vecného bremena 

strpieť na zaťaženej nehnuteľnosti umiestnenie, uloženie, užívanie a prevádzkovanie oprávnenej 

stavby v rozsahu dielu č. 1 o výmere 165 m2 vytýčenom geometrickým plánom 36648906-312/2024 
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vyhotoveným 13.09.2024 odborne spôsobilou osobou ALL GEO Geodetická kancelária s. r. o., Š. 

Moyzesa 18, Zvolen, IČO : 36 648 906, autorizačne overeným Ing. Petrom Fašangom 13.9.2024 

a úradne overeným Okresným úradom Zvolen, katastrálnym odborom 24.9.2024 pod č. G1-445/2024 

(diel č. 1 o výmere 165 m2). Za predpokladu, že jednorázovú odplatu za zriadenie vecného bremena 

uhradí investor. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko),  Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 7  Schválenie názvov ulíc - Slnečnice 

Uznesenie číslo  8/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

pomenovanie novovzniknutých ulíc nasledovne: - v časti mesta Sliač Hájniky - Slnečnica :  
Ulica Slnečnicová ,Ulica Tulipánová, Ulica Púpavová 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11,  Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 8 Havarijné stavy 

Uznesenie číslo    9/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

1. berie na vedomie a) Informácie o havarijnom stave v objektoch mesta: - Športová hala  

o nefunkčné fukáre – vykurovací systém v športovej hale - znemožnenie výuky žiakov ZŠ a 

využívania haly pre obyvateľov mesta a športové podujatia - potrebná výmena výhrevných 

telies  

 - Šatne hostí (areál futbalového ihriska)  

o Opadaná dlažba v šatniach hostí – v sprchách a na chodbe z dôvodu nadmernej vlhkosti 

(nezaizolovaná podlaha pri pokládke dlažby v rámci projektu realizovaného do 2014) a 

„odškierajúci“ obklad na stene oddeľujúcej sprchy od chodby v šatniach hostí – potrebná 

pokládka novej dlažby a podlahy s izoláciou  

- Vodojem v Sampore  

o od roku 2024 sa postupne zhoršuje kvalita vody v Sampore, mechanické znečistenie filtrov 

je už neúnosné a vyžaduje si častú výmenu. V marci 2025 sa situácia kriticky zhoršila a voda 

už je kalná, tmavá a nevhodná nielen na konzumáciu, ale už ani ako úžitková  

2.schvaľuje a)Vyhlásenie havarijného stavu v objektoch mesta  

- Športová hala  

o Z dôvodu nefunkčnosti fukárov – vykurovacieho systému v športovej hale  

- Šatne hostí (areál futbalového ihriska)  

o Z dôvodu Opadanej dlažby v šatniach hostí – v sprchách a na chodbe  pred sprchami a 

„odškierajúceho“ obkladu na stene oddeľujúcej sprchy od chodby v šatniach hostí  

- Vodojem v Sampore  

o Z dôvodu enormne znečistenej vody vo vodojeme v Sampore a znemožnenia jej používania 

na konzumovanie  ako úžitkovej vody  

b)Použitie rezervného fondu vo výške 50 000,- € na odstránenie havarijných stavov.  
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Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 9 Rozpočtové opatrenia 

Uznesenie číslo   10/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje Rozpočtové opatrenie MsKS č.1/2025 podľa Prílohy č.1 

tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo    11/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Rozpočtové opatrenie MŠ J.Cikkera 01/2025 podľa Prílohy č. 1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko),  Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  12/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Rozpočtové opatrenie č.4/2024 k 31.12.2024 podľa Prílohy č. 1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  13/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje  

Rozpočtové opatrenie č.1/2025 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo  14/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č.2/2025 podľa Prílohy č.1 tohto uznesenia. 
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Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 10 Zámer mesta o zapojenie sa do projektov 

Uznesenie číslo   15/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

1.berie na vedomie oprávnené výdavky projektu „Obradná sieň - Zníženie energetickej náročnosti“ 

v predbežnej výške 1 169 121,20 Eur. 2.schvaľuje spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových 

oprávnených výdavkov na projekt a prípadné vzniknuté neoprávnené výdavky projektu. 3.súhlasí a. s 

podaním žiadosti na poskytnutie finančných prostriedkov projektu formou dotácie z prostriedkov 

Modernizačného fondu na podporu investícií na Zvyšovanie energetickej hospodárnosti existujúcich 

verejných budov v rámci Environmentálneho fondu v rámci výzvy MoF – 4/ 2025. b. súhlasí so 

zabezpečením realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci a výzvy. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 5 (Ambrózy, Belička J., Belička V., Gabaš,  Urbanec ), Proti: 2 (Bakša, Laskavý), Zdržali sa: 1 (Zemko), 

Nehlasovali: 0 

BOD 10 Zámer mesta o zapojenie sa do projektov  

Uznesenie číslo     16 /2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 1.berie na vedomie predpokladané výdavky projektu 

„Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice na komunitné centrum“ v predbežnej výške 62 834,22 Eur. 

2.schvaľuje spolufinancovanie projektu vo výške presahujúcej sumu oprávnených výdavkov a prípadné 

vzniknuté neoprávnené výdavky projektu. 3.súhlasí a) s podaním žiadosti na poskytnutie finančných 

prostriedkov projektu formou dotácie z prostriedkov Programu rozvoja vidieka 2014-2020, Kód výzvy: 

MAS_041/7.4/9;  Názov výzvy: Výzva podopatrenie 7.4/9 - MAS NAŠA LIESKA o.z. Poskytovateľ pomoci 

Pôdohospodárska platobná agentúra, Orgán implementácie fondov: PPA_SOOPRH_SOPRV - SO/RO b) 

súhlasí so zabezpečením realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci a výzvy. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11,  Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 11 Zriadenie Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač 

Uznesenie číslo   17/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje   

zriadenie Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej umeleckej školy Sliač, so sídlom SNP 3085/39, 

Sliač, IČO: 37888889 v Základnej škole A. Sládkoviča, so sídlom Pionierska 9, Sliač, IČO: 37888790 

k 1.9.2025. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 
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Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 12 ÚPN Z Sliač, CMZ ZaD č. 2 

Uznesenie číslo   18/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje 

Obstaranie ÚPN Z Sliač, CMZ – Zmeny a Doplnky č. 2 v regulovanom sektore H 4 pre žiadateľa Juraja 

Trebuľu s tým, že žiadateľ uhradí všetky náklady spojené s obstaraním. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 2 (Ambrózy, Belička J. ), Proti:1 ( Bakša ), Zdržali sa: 5 ( Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Nehlasovali: 0, (Predmetné uznesenie mestského zastupiteľstva nebolo schválené) 

BOD 13 Dodatok č.11 VZN č. 25/2005 o záväznej časti Územného plánu mesta Sliač ZaD    č.11 

Uznesenie číslo   19/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači I. ruší uznesenie č. 74/2024 zo dňa 24.09.2024  

II. súhlasí so spôsobom vyhodnotenia stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní návrhu 

Územného plánu mesta, Zmeny a doplnky č. 11 ( v stanovenom termíne neboli doručené žiadne 

pripomienky) III. berie na vedomie  a) Dôvodovú správu k Územnému plánu mesta Sliač, Zmeny a 

doplnky č.11 b) Stanovisko Regionálneho úradu pre územné plánovanie a výstavbu v Banskej Bystrici, 

oddelenie územného plánovania zo dňa 18.06.2024 číslo 03591/2024 podľa § 25 stavebného zákona v 

znení účinnom do 31.03.2024 k návrhu Územného plánu mesta Sliač, Zmeny a doplnky č.11, podľa § 

25 stavebného zákona v spojení s §40 ods. 5 zákona č. 200/2022 Z.z. o územnom plánovaní IV. 

schvaľuje Podľa § 4 ods. 3 písm j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, v súlade s prechodnými ustanoveniami § 40 ods. 5) zákona č. 200/2022 o územnom 

plánovaní t.j. v súlade s § 26 ods. 3 a 31 ods. 1 zákona č. 50/1976 Z. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku v znení neskorších predpisov: a) v návrhu Územný plán mesta Sliač, Zmeny a doplnky č. 11 

upraviť vypustením z bodu B.20.2. podkapitolu 11.2.1, 11.2.3. b) Územný plán mesta Sliač, Zmeny a 

doplnky č.11 – textová a grafická časť vrátane záväznej časti c) Dodatok č. 11 Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Sliač č. 25/2005, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie č. 25/2005 

V. ukladá 1) v zmysle § 6 ods. 8 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení a v zmysle 

§ 27 ods. 3 a 4 stavebného zákona zverejniť VZN 2) zabezpečiť uloženie - archiváciu čistopisu Územného 

plánu mesta Sliač, Zmeny a doplnky č.11 a Dodatok č. 11 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Sliač 

č. 25/2005, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie č. 25/2005 v zmysle § 28 ods. 3 

stavebného zákona 1 x na Regionálnom úrade pre územné plánovanie a výstavbu Banská Bystrica 1 x 

na meste Sliač 1 x na príslušnom stavebnom úrade 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko),  Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 
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BOD 14 Správy o kontrolnej činnosti HKM 

Uznesenie číslo   20/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači berie na vedomie a) Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra mesta za rok 2024 b) Správy z vykonaných kontrol: 

o Kontrola hospodárenia MsKS 
o Kontrola zákonnosti, hospodárnosti a účelnosti pri nakladaní s verejnými prostriedkami v MŠ 

J.Cikkera, Sliač 
o Správne nahodenie rozpočtu do RISAMu 
Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko),  Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

BOD 15  FIN.M.O.S, a.s. 

Uznesenie číslo   21/2025 

1.Mestské zastupiteľstvo v Sliači ruší uznesenia Mestského zastupiteľstva v Sliači prijatých v rámci 

bodu 11 schváleného programu zasadnutia mestského zastupiteľstva konaného dňa 15.06.2023, a to 

konkrétne ruší uznesenie č. 99/2023, uznesenie č. 100/2023, uznesenie č. 101/2023, a uznesenie č. 

102/2023, 2.schvaľuje a) obnovenie rokovaní mesta Sliač s obchodnou spoločnosťou FIN.M.O.S., a.s., 

Pekná cesta 19, 831 05, IČO: 35 925 094, a s obchodnou spoločnosťou 1. slovenská úsporová, a.s., 

Pekná cesta 19, Bratislava 831 05, IČO: 35 921 111, za účelom zrealizovania prevodu majetku, ktorý 

vznikol investovaním spoločnosti FIN.M.O.S., a.s. v rámci investície siete verejného osvetlenia na 

základe Zmluvy o zabezpečení verejného osvetlenia  - VO-343  zo dňa 06.06.2007, do majetku mesta 

Sliač, a obnovenie rokovaní mesta Sliač za účelom predaja akcií mesta Sliač v spoločnosti FIN.M.O.S., 

a.s., Pekná cesta 19, 831 05, IČO: 35 925 094, b) objednanie znalcov z príslušných odborov na 

vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty majetku, ktorý vznikol 

investovaním spoločnosti FIN.M.O.S., a.s. na základe Zmluvy o zabezpečení verejného osvetlenia  - VO-

343  zo dňa 06.06.2007 a  vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty 

majetku - akcií mesta v spoločnosti FIN.M.O.S., a.s., ktoré mesto nadobudlo na základe  Zmluvy o 

prevode akcií zo dňa 06.06.2007, v znení neskorších dodatkov k nej, c) finančné prostriedky na úhradu 

znaleckých posudkov na stanovenie všeobecnej hodnoty majetku, ktorý vznikol investovaním 

spoločnosti FIN.M.O.S., a.s. na základe Zmluvy o zabezpečení verejného osvetlenia  - VO-343  zo dňa 

06.06.2007 a  vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie všeobecnej hodnoty majetku - akcií 

mesta v spoločnosti FIN.M.O.S., a.s., ktoré mesto nadobudlo na základe  Zmluvy o prevode akcií zo dňa 

06.06.2007, v znení neskorších dodatkov k nej 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 7 ( Ambrózy, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0                      

Nehlasovali: 1 ( Bakša ) 

BOD 17 Rôzne 

Uznesenie číslo   22/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje Dodatok č. 17  k Zmluve o zriadení spoločného obecného 

úradu zo dňa 27.01.2003 v znení jej dodatkov (ďalej aj „Zmluva“ alebo „zmluva“). 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 
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Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko),                                Proti: 

0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

Uznesenie číslo   23/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje Obstaranie Dodatku k ÚPN mesta Sliač, časť Trebuľa pre 

žiadateľov Jaroslava Baláža, Ladislava Krahulca, Štefana Vreštiaka a Ing. Jána Bendža s tým, že 

žiadatelia uhradia všetky náklady spojené s obstaraním. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 0, Proti: 6 (Bakša, Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Zdržali sa: 2 (Ambrózy, Belička J.), 

Nehlasovali: 0, (Predmetné uznesenie mestského zastupiteľstva nebolo schválené) 

Uznesenie číslo   24/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje Obstaranie Dodatku k ÚPN mesta Sliač, časť Trebuľa pre 

žiadateľa  MOSAP, a.s. s tým, že žiadateľ uhradí všetky náklady spojené s obstaraním. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 0, Proti: 6 (Bakša, Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Zdržali sa: 2 (Ambrózy, Belička J.), 

Nehlasovali: 0 (Predmetné uznesenie mestského zastupiteľstva nebolo schválené) 

Uznesenie číslo  25/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači schvaľuje a)zriadenie dočasnej komisie k aktualizácii Zásad 

hospodárenia Mesta Sliač a tvorbe nového dokumentu mesta - Zásady pre proces plánovania, 

schvaľovania a realizáciu kapitálových výdavkov. Komisia bude zriadená ako dočasná a jej činnosť sa 

ukončí po naplnení cieľov. Komisia bude pracovať bez nároku na odmenu; 

b) členov dočasnej komisie:1. Jozef Bakša 2. Michal Gabaš 3. Andrea Janáková Sujová 4. Ján Kapec 5. 

Robert Urbanec 6. Dušan Zemko 7.Zástupca Mesta Sliač c) Predsedu dočasnej komisie Michala Gabaša. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ:11, Prítomní: 8 (Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), 

Za: 7 ( Ambrózy, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 (Bakša), 

Nehlasovali: 0 

BOD 18 Informácie primátorky 

Uznesenie číslo  26/2025 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači berie na vedomie Informácie primátorky. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:  8 ( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, 

Zemko), Za: 8( Ambrózy, Bakša, Belička J., Belička V., Gabaš, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, 

Nehlasovali: 0 

 

 


